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Deltagere 

Carsten Jensen (CJE) 
Carsten Bach (CB) 
Kaj Bækgaard (KB)  
Christian Alstrup (CA) - afbud 
Inge Rønnow Sander (IRS)  
Henrik Stigel (HS)  
Carina Jonsson (CJ) - afbud 
Michael Handberg (MH)  
Ole Ørum-Petersen (OØP)  
Bo West Møller (BWM) – Golfmanager   

Godkendelse af dagsorden 
Godkendt uden kommentarer 

Godkendelse af referat 
Godkendt uden kommentarer 

Økonomi 
Regnskab og likviditet 
Vi er ved at færdiggøre regnskabet for hele regnskabsåret. Regnskabet ser meget fornuftigt ud, hvor vi har 

haft større indtægter end budgetteret for i alt 680 tkr.  

Som det er synligt for alle, så har vi brugt penge på ny green på hul 7, hvilket er taget 100% over driften, 

hvorfor omkostningerne også er over budget. 

Resultatet efter de ekstraordinære omkostninger til baneforbedringer ser ud til at blive omkring nul, hvor 

budgettet var et minus på knap 300 tkr. 

Budget 2021/22 
Vi ser stigende priser på især el, vand, drivmidler og materialer. Sammenholdt med vores ønske om fortsat 

fokus på Masterplan 2025, med nye greens og teesteder og investering i vandingsanlæg, betyder at vi 

foreslår en kontingentstigning på kr. 150,-  

Medlemmer 
Der er totalt 1440 medlemmer i DGU-regi pr. 30.09.21 mod 1428 i 2020. Ud over dem er der ca. 100 

medlemmer af kortbane og ældresagen. 

Det totale medlemstal, som vi opgør det er på 1548, hvilket er et fald på 42 i forhold til 19/20. Af dem 

tæller vi de 1.300 som aktive, en stigning på 28 i forhold til sidste sæson. Stigningen skyldes primært, at vi 

ikke har haft et begynderhold i efteråret og derfor er mange af årets begyndere allerede konverteret til 

fuldtidsmedlemmer (ca. 80%). 
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Vi forventer, at vi vil opleve en yderligere nedgang i medlemstallet i starten af sæsonen, som resultat af en 

forventet afgang på ca. 10% ifm. hen over vinteren og det faktum, at vi kun etablerer et enkelt 

begynderhold på 50 deltagere i 2022.  

Vi vil de næste måneder følge udviklingen i antal medlemmer og vurdere, om vi på et tidspunkt skal indføre 

venteliste. Vi har spurgt klubber, der har indført venteliste, og det er ikke en let øvelse.   

Sponsorer 
Der er pt. gentegnet sponsorater for kr. 286.000 ud af de kr. 460.000 der skal gentegnes for.  

Erhvervsgolf 
I efteråret har der været tendens til færre deltagere. Det holdes evalueringsmøder og der er sendt 

spørgeskema ud, til dem der er med i ErhvervsGolf, for at høre deres mening.  

Banen lige nu 
Status green hul 7 
Greenen vokser godt og har allerede vist sig modstandsdygtig mod kraftige regnfald. 

Nyt teested hul 9 
Arbejdet er gået i gang og forventes færdigt inden udgangen af oktober. 

Dæmning graves væk hul 7 og jord flyttes til hul 7/6 
De to søer graves sammen og jorden benyttes til at etablere en dæmning omkring green hul 6/teested hul 

7, således at åen ikke kan løbe ind på banen i ekstreme tilfælde. 

Green hul 6 kortbanen  
Green er skåret op og eftersået. Gødes løbende og får ro frem til sæsonstart (midlertidig green er 

etableret). 

Uge 43 dybdeluftes fairways  
For anden gang i år topdresses fairways og de Praktiske konsulenter kommer og dybdelufter. 

Fairwaydræn 
Der er indkøbt en maskine til at lave fairwaydræn og den har været i brug på flere huller. Forventer at vi på 

den måde løbende kan dræne områder på banen, der typisk bliver meget våde i forår/efterår. 

Maskinen laver en lille kanal et lille stykke under overfladen, som vandet kan trække væk i. Overfladen 

lukkes fint og kanalen har ingen indflydelse på spillet. 

Greenkeepergården 
Ralph bliver nogle uger ekstra, for at få området bag greenkeepergården ryddet og etableret, så det kan 

holde tørt og ryddeligt fremover. 
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Græs 
Vi fortsætter med at klippe indtil frosten stopper græsvæksten. 

Generalforsamling  
 Valg til bestyrelsen 

o Carsten Bach – modtager genvalg 
o Kaj Bækgaard – modtager genvalg 
o Carina Johnson – ønsker ikke genvalg  

 Suppleant 
o Michael Handberg – modtager genvalg 
o Ole Ørum-Petersen – ønsker ikke genvalg 

 
Emner blev drøftet og FU vil vurdere hvem der kontaktes. Man er velkommen til at kontakte Bo eller 

formanden, hvis man kunne tænke sig at opstille til en af de ledige pladser, så vi kan tage en snak om 

arbejdsindhold og -omfang.  

Der er kommet 2 forslag til generalforsamlingen, som vi dog kan svare på allerede nu.  

Der ønskes lyddæmpning i kuplen, og der er det besluttet at de momspenge, der kommer ind i år, bruges til 

dette projekt.  

Der ønskes flere bænke ved tee 50. Der er allerede mange bænke, der er placeret, så de kan benyttes af 

spillere, der spiller 50/54 og der er planlagt opstillet 2 mere i vinter; samtidig kigges der på om det er 

nødvendigt med afskærmning.  

Info fra Golfmanager 
Træner  
Mads Riis tager til Holstebro Golfklub, hvor han før har været. Mads bor tæt på klubben i Holstebro og det 

er forståeligt han gerne vil tilbage. Det sker uden dramatik, og planen er nu at Nicolas Bay overtager jobbet 

som Sportschef / Head Pro og vi finder en ny dygtig træner til at supplere ham.  

Café 
Mustafa, der forpagter caféen, har ansat 2 nye kokke, Tekin og Kalle. De afløser Henrik, der har valgt at 

stoppe. Det sker med udgangen af året.  

Frivilligheden oppe at køre igen 
FC Midtjylland, HC Midtjylland, Herning Ikast Håndbold, Blue Fox, Den Jyske Sangskole, Fermaten og os er 

igen aktive med frivilligheden. Opgaven er at tilbyde vores mange frivillige oplevelser hos hinanden, som 

tak for det store arbejde de yder i klubberne. 
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Udvidet samarbejde Brande, Ikast og Trehøje? 
Ikast har netop valgt at opsige fritspilsaftalen til kr. 1.000, da de er bange for, at der kommer for mange fra 

Herning til dem og de synes prisen er for lav i forhold til at et Tullamore medlem skal betale kr. 2.900 for at 

opgradere deres medlemskab for at spille Ikast banen. De glemmer at et Herning medlem betaler kr. 5.800.  

Trehøje har henvendt sig til Tange for fritspilsaftale. Ingen af klubberne har taget os med i dialog før de 

opsiger vores aftale med Tange. 

Vi besluttede at vi ikke pt. henvender os for samarbejde med andre klubber, men lader dem komme til os 

hvis de er interesseret. Vi koncentrerer os om egne tiltag.  

Investeringer banen  
Vandingsanlæg – der er lavet aftale om ny hovedledning samt fairwayvanding – en investering på kr. 

2.700.000. Arbejdet udføres januar-marts 2022. 

Da vores likviditet er god og vi de sidste år har lavet pæne overskud, er det muligt langt hen ad vejen og 

finansiere arbejdet gennem træk på kassekreditten i nogle måneder. Dette vil dog først være aktuelt i 

22/23.  

Masterplan 
Green hul 7 – det forløber planmæssigt. Græsset slås og der eftersås og gødes som planlagt.  

Oplæg fra Chris Haspell – der er modtaget oplæg til udarbejdelse af Masterplan. Vi vurderer ved 

kommende baneudvalgsmøde hvordan vi arbejder videre med Chris, stadig med udgangspunkt i etablering 

af 1 -2 nye greens til august 2022.  

Medlemsundersøgelse 
BWM viste lidt fra den netop afsluttede medlemsundersøgelse. Den er meget lig sommerens undersøgelse 

med samme bedømmelse for banen. Lidt under niveau af ønsket; hvor det i forår/sommer var berettiget, 

undrer det os denne gang.  

Banen har stået godt og får ros fra flere sider; blot ikke dem der svarer på medlemsundersøgelsen. 

Vi har også kigget på de nye muligheder for at se på banens belægning og her vil vi hen over vinteren 

analysere på hvor der er plads og hvor der måske kan skabes plads. Dog er fakta, at der har været en 

udnyttelsesgrad på 46% af de tider der har været tilgængelige. Den viser også at der en del ledige pladser i 

weekends, morgen og aften  
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Rhodondendron 
Der etableres nyt bed i uge 43/44 og der laves plads til 3 bænkepladser, hvor man kan sidde og nyde 

udsigten udover banen samt P-pladser til golfbags. 

Info fra udvalg 
Begynderudvalg – MH 
Der er evalueringsmøde torsdag hvor opstart også drøftes. Samtidig ser de på Vision 2025. 

MH lidt nervøs for at der er begynderhold samt åbningsturnering samme dag. Vi kigger på det og ser om vi 

kan ændre.  

Kaninudvalg – HS 
God afslutning med god fest den 24/9 21, med 60 deltagere. Holder evalueringsmøde senere i oktober.  

Juniorudvalg – IRS 
Intet nyt. 

Eliteudvalg – IRS 
Der er nu 2 udvalg; et dame- og et herreudvalg. Damerne er meget aktive og kører fint og fortsætter med 2 

hold i 2022. Herrerne har ikke været meget på og vi har kun et hold i 2022.  

Kasper Nielsen og Rasmus Flensborg vil sammen forsøge at få mere aktivitet i herrerne.  
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Der vil være fast træning 1 onsdag og 1 lørdag eller søndag hver måned samt der arrangeres en 

træningslejr til opstart sæsonen.   

Der sættes fokus på at eliten hjælper med frivillige opgaver som at samle bolde, klargøre drivingrange til 

sæson, spille med juniorerne m.m. – bl.a. for at være mere synlige i klubben og for at give lidt tilbage af det 

de får som elite. 

CJ opfordrede til at man tilmelder sig flere ranglisteturneringer (klubben betaler gebyret), da det kan være 

med til at øge niveau og interesse i turneringsgolf.  

Baneudvalg – CB 
Se under banen lige nu. 

Turneringsudvalg – OØP 
Der er afholdt klubmesterskaber med 57 deltagere, frivillig-udvalgsturnering med 48 deltagere og 

sponsorturnering med 124 deltagere.  

Næste turnering er MENY andeturnering. 

I 2022 vil Herning Golf Shop være sponsor på parturneringen i foråret, i stedet for WITT. Det betyder også 

at den tidligere Shop turnering slut juni udgår. 

Den tidligere DOHM herreturnering fortsætter med ny sponsor og med onsdagsherrer som arrangør; her vil 

de invitere alle herrer i klubben til en fælles herredag. Samme dag vil tirsdagsdamer invitere til Jydepotten 

dameturnering over middag.  

Banekontrol- og serviceudvalg – HS 
Der er evalueringsmøde onsdag den 13/10 21.  

  
Ordens- og amatørudvalg – CJE 
Intet nyt.  

Handicapudvalg – CJE 
Intet nyt.  

Regeludvalg – CJE 
Intet nyt.  

Visionsudvalg – CA 
Formandsmøde den 13. september er holdt med pænt fremmøde. Igen med gode idéer og stort 

engagement fra deltagerne. Alle har nu fået en opgave med hjem vedr. Vision 2025, hvor den enkelte klub-

i-klub/udvalg skal komme med deres tanker for fremtiden.   
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Golf & Kunst projektet fortsætter og der arbejdes med ansøgninger til fonde der vil støtte op. Senest er der 

sendt en ansøgning til Den Jyske Kunstfond. 

Onsdag den 3. november 2021 vil vi invitere medlemmerne til et høringsmøde, hvor vi fortæller om 

projektet.  

  

Årsskriftudvalg – CA 
Der arbejdes med årsskriftet, der er taget masser af gode billeder og der skrives artikler.  

Næste møder 
 
Søndag d. 26/9 – Bestyrelsesgolf – aflyst igen…. 

- Måske skal vi lave et arrangement med de ansatte og bestyrelsen en søndag formiddag?  
- Eller blot afvente om ikke det var pga. mange arrangementer for alle at det kiksede i år.  

 
Torsdag d. 11/11 – Bestyrelsesmøde 
Torsdag d. 25/11 - Generalforsamling 
Mandag d. 06/12 - Bestyrelsesmøde 

Eventuelt  
Herning Idrætsråd indbyder til vælgermøde i Svømmehallen den onsdag 10. november, 18:00 – 21:00. Her 

kan man få en snak med kandidaterne og høre deres debat. Der serveres lidt at spise inden debatten. 

https://www.hir.dk/vaelgermode  

https://www.hir.dk/vaelgermode%20inden%201

